
 

 

 

 

Bijlage : 4 

VERKENNENDE NOTITIE INZAKE EEN MOGELIJKE FUSIE VAN DE 

AFDELINGEN HAARLEM, BLOEMENDAAAL, HEEMSTEDE EN ZANDVOORT 

TOT ÉÉN AFDELING PVDA-ZUID KENNEMERLAND. 

1. Aanleiding 

De afdelingen Heemstede, Bloemendaal en Zandvoort ondervinden in toenemende 

mate last van de geringe schaal van hun afdeling. Met een ledental van rond de 100 

(en een sterke vergrijzing van het ledenbestand) is het steeds moeilijker om voldoende 

bestuurs- en organisatiekracht te ontwikkelen. Tegen die achtergrond zijn de 

voorzitters van de afdelingen Heemstede, Bloemendaal en Zandvoort ingegaan op een 

uitnodiging vanuit het Gewestelijk Bestuur van de PvdA Noord-Holland om die 

problematiek eens gezamenlijk te bespreken. In dat gesprek bleek al gauw dat het ook 

nuttig zou zijn om de afdeling Haarlem daarbij te betrekken. Al redelijk snel werd de 

voorlopige conclusie getrokken dat de meest vergaande vorm van samenwerking (een 

fusie dus) waarschijnlijk het meeste effect zou gaan sorteren. Nu is de fase 

aangebroken om dat idee nader te toetsen bij de leden van de afzonderlijke afdelingen 

en te bezien onder welke voorwaarden dat idee verwezenlijkt zou kunnen worden. 

 

2. Doelstelling 

De doelstelling van dit project is vierledig: 

1. het verminderen van de bestuurs- en organisatielast op lokaal niveau; 

2. het vergroten van de efficiency bij de uitvoering van de zogeheten huishoudelijke 

taken (begroting, jaarrekening, boekhouding etc.); 

3. het zeker stellen dat er op lokaal niveau besloten zal blijven worden over strikt lokale 

zaken (programma Raadsverkiezingen, samenstelling lijst voor de Gemeenteraad, 

verantwoording fracties); 

4. het op bovenlokale schaal organiseren van zowel inhoudelijke als campagne zaken 

met betrekking tot bovenlokale, regionale, provinciale en landelijke onderwerpen; 

Hiermee kan bereikt worden dat de kostbare tijd en inzet van partijvrijwilligers zo 

effectief en efficiënt mogelijk besteed kan worden, hetgeen van groot belang is voor 

de PvdA als vereniging alsmede voor de invloed die de PvdA Zuid Kennemerland 

daarin kan uitoefenen. 

 



3. Mogelijke oplossingsrichtingen voor (vermeende) knelpunten 

1. Hoe blijven we lokaal zichtbaar? 

Ten behoeve van de strikt lokale onderwerpen wordt er per afzonderlijke gemeente 

een bestuurscommissie samengesteld met als taak de voorbereiding van het 

verkiezingsprogramma voor de Raad, de samenstelling van de lijst en het 

begeleiden/volgen van de desbetreffende Raadsfractie. Deze bestuurscommissie 

organiseert zeker twee maal per jaar een bijeenkomst voor de leden woonachtig in 

die gemeente. In die bestuurscommissie zit minimaal één lid afkomstig uit de 

desbetreffende gemeente. Zichtbaarheid in de pers wordt primair verzorgd door de 

lokale fractie. 

2. Hoe zorgen we ervoor dat de bestuurlijke invloed vanuit de thans bestaande 

afdelingen in essentie blijft bestaan? 

Daarvoor zijn diverse oplossingen denkbaar. Het meest voor de hand liggend is dat 

er in de eerste tijd na een eventuele fusie in ieder geval geregeld wordt dat er 

minstens één bestuurslid afkomstig is vanuit ieder van de vier constituerende 

afdelingen. 

3. Hoe zorgen we ervoor dat alle leden van de toekomstige afdeling Zuid 

Kennemerland zich ook thuis gaan voelen in dat grotere geheel? 

In de eerste plaats kan dat gebeuren door op inhoud interessante en politiek 

relevante bijeenkomsten te organiseren. Naarmate je groter bent ben je in het 

algemeen beter in staat interessante mensen naar je toe te halen. En dat is dan 

tevens een goede ontmoetingsmogelijkheid voor alle leden in Zuid Kennemerland. 

In de tweede plaats kan dat gebeuren indien we bovenlokale campagne-activiteiten 

uitvoeren met leden uit heel Zuid Kennemerland. Is niet de ervaring van de 

meesten van ons dat juist het samen ondernemen van campagne-activiteiten leidt 

tot meer interne verbinding? 

In de derde plaats is communicatie van groot belang om elkaar beter te leren 

kennen. Denk bijvoorbeeld aan een Nieuwsbrief Zuid Kennemerland en één 

gezamenlijke website met daarin natuurlijk ook de mogelijkheid van afzonderlijke 

blokken voor puur lokale zaken. 

 

4. Tijdpad 

De eerste stap is nu om in de afdelingsvergaderingen van eind maart/begin april de 

discussie te starten met de leden in de afzonderlijke afdelingen. Het zou mooi zijn 

indien we voor de zomer van 2017 een principebesluit kunnen nemen. De uitwerking 

daarvan zou dan in de tweede helft van dit jaar kunnen plaatsvinden. We kunnen dan 

de nieuwe Raadsperiode met grotere slagkracht in! 
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